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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From:

Sent: Wed 3/18/2020 10:54:44 AM

Subject: FW: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Received: Wed 3/18/2020 10:54:44 AM

Ik heb zojuist metIEEEZNM gesproken en in het onderstaande mailtje vind je de redenen waarom onze voorkeur uitgaat naar

een generiek uitstel voor het aanleveren van de jaarverantwoording 2019 tot het einde van het jaar 2020. Deze datum leek ons

redelijk ivm het verloop van het ziekteproces van Corona in de Aziatische landen.

Daarbij wil ik wel aantekenen dat we niet overzien wat een generiek uitstel zou betekenen voor de werkprocessen bij de IG] en

NZA? Wie gaat er over de handhaving op de jzarverantwoording 2019 indien de aanleverdatum zou verschuiven naar eind dec

2020? Het is denk ik vooral ook aan de IG] of NZA om daar een mening over te hebben.

Ik hoor graag wat hier uit gaat komen,

Groet en beterschap met de verkoudheidJJERERI

vor:IEE
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 10:02

ar:ICEJEEM @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Hol

Bij deze vast een schot voor de boeg op ons overlegje later.

s+ De optie van individuele verzoeken gedaan voor 6 april lijken mij idd inwillighaar vanwege de crisissituatie. Bovendien als wij zelf ook 4:15

Awb briefjes gaan uitdoen (toch?), kun je eigenlijk ook niet anders. Do ut des.

* Instellingen die na 6 april komen met verzoeken om uitstel om dezelfde reden als degenen die wel tijdig waren, vormen m.i. een lastigere
categorie. Ik kan me voorstellen dat dan wordt afgezien van handhaven ogv 3:4 derde lid. Maar alsje helemaal niet handhaaft strookt dat

niet met de beginselplicht tot handhaving.

Omdat het bovenstaande er op neer komt datje steeds individuele afwegingen moet maken die wrs toch zullen uitmonden in een coulante houding,
hetzij in het kader van uitstelverlening (maar tot wanneer dan??), hetzij doormiddel van afzien van handhaving, denk ik dat generiek uitstel een

overzichtelijkere optie is voor de instellingen maar ook voor de besluitvorming tav de handhaving. Ock dan blijft natuurijk wel de vraag tot wanneer

je uitstel verleent.

Daarnaast denk ik ook dat een generiek uitstel een mooi gebaar zou kunnen zijn zoalgEB¥ER angeeft. Door niet te handhaven of individueel uitstel

te verlenen doe je de facto hetzelfde, alleen de geste naar buiten is minder genereus.

We hebben het er later over! (ik zal overigens By 5.1.2 | nog even navraag doen mbt de uitstelverlening uit het verleden. Als ik me niet vergis zag
die uitstelverlening op bepaalde categorieén instellingen van de GGZ en duurde dat uitstel tot december van het verslagjaar. Dus wel een

gelimiteerd uitstel. Ik vraag het nog even na).

roo INEM

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 20:08

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Hoi IEEE

Zullen we morgen even contact hebben over deze vraag? Even mijn eerste gedachten: Ik denk dat het in ieder geval via

individuele uitstelverzoeken (dit is wel een geval van overmacht) te bereiken moet zijn dat instellingen later mogen

verantwoorden, maar de vraag hoe we kunnen bereiken dat een generiek uitstel wordt gegeven is een andere. Ik ben niet

bekend met dat eerdere besluit waar BER an refereert. Dat zou het onderzoeken waard zijn. Een generiek uitstel voorkomt wel

discussie en ongelijke behandeling en ongelukjes als instellingen te laat vragen om uitstel? Of zou IG] kunnen afzien van
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handhaving van de uiterste datum (op grond waarvan)? Laten we morgen even sparren over de opties. Hoe laat komt jou dat

het beste uit?

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 17:47

aan:IEE)BEETo minvws.. >;IEEE)<BEXEDN© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

«EN
Vanmorgen heb ik met gebeld over onderstaande mailwisseling.

Heeft cluster bezwaar voorkeur?

Alvast bedankt,

Met vriendelijke groet,

5.1.2

Beleidsmedewerker directie Patiént & Zorgordening

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directoraat-generaal Curatieve Zorg
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Van: 5.1.2e51.2e JERE @minvws n>
Datum: dinsdag 17 mrt. 2020 11:48 AM

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking TMV ivm Coronavirus

Mijn voorkeur zou uitgaan naar een besluit van de Minister. Ik kan mij voorstellen dat hij dat ook wel graag zal willen.

Is toch een gebaar van de politiek aan het veld,

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 11:44

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Volgens mij zou het allebei kunnen: zowel via een wijziging van de ministeriéle regeling (geeft wel duidelijkheid voor de

instellingen; kost wel tijd, ook voor bewindspersonen) als via het handhavingsbeleid (mits dat heel duidelijl e, niet willekeurig
is). Wat betreft de laatste mogelijkheid, en de ‘'mitsen en maren’ daarbij, lijkt het me van belang om ook even contact op te

nemen met het Cluster Bezwaar. Om die reden heb i KEE in de cc gezet.



112442

Van:[size ff soe [TRIES
Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 10:36

)SEEo minvws i>;IEEE
@minvws.nl>

ominws.i>;ICE
Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Hoi
>

In het verleden heeft VWS via wijziging van deze ministeriéle regeling de termijnen collectief verdaagd (omdat daaar

toen reden voor was) dus als het eerst kon, kan het nu ook nog, lijkt me

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:ICE BERET invws nl>Datum: dinsdag 17 mrt. 2020 10:31 AM

) EE ics.EEN) IRE ios... IEEE
[@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking IMV ivm Coronavirus

Hoi alle,

In aanvulling op onderstaande mail. Ik bedoel eigenlijk de huidge regeling op grond van de wtzi ivm verslag 2019.

Met vriendelijke groet,

Beleidsmedewerker directie Patient & Zorgordening

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directoraat-generaal Curatieve Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

van:INCE<BRo ins n>Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:59

(RE CRIES @ minvws.nl>

@minvws.nb>; aminvws.nt>;[EGECC: 51.2e

ERIE © minvws.nl>; A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Hoi RL

Volgens mij heb ik deze vraag al eerder beantwoord, maar dan niet toegespitst op het coronavirus. Het coronavirus maakt echter

helaas geen verschil voor de juridische constructie (uiteraard wel eventueel voor de handhavingspraktijk).

Wat betreft de mogelijkheid om e.e.a. te regelen in de Regeling jaarverantwoording; volgens mij is dat niet mogelijk. De termijn

voor openbaarmaking van de JMV staat straks in de wet zelf en de wet bevat geen uitzonderingsmogelijkheid/ geen grondslag om

uitzonderingen te regelen (wellicht nog wat voor de Wibz of om mee te nemen in een wijzigingswet van de Wmg als goed is

bekeken —samen met o.a. NZa en Cluster bezwaar WJZ — of daar bij nader inzien behoefte aan is en zo ja hoe die

uitzonderingsmogelijkheid dan zou moeten worden geformuleerd ).

Het is m.i. juridisch ook niet goed haalbaar om de uitzonderingen te regelen via de amvb, cmdat je de uitzonderingen dan feitelijk
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zou ‘doordelegeren’ aan de NZa (je zou dan iets moeten regelen in de —

nu even heel kort door de bocht opgeschreven- lijn van:

uitgezonderd zijn de zorgaanbieders die ... (..citerium..) ..., indien de NZa hiervoor uitstel heeft verleend. lk ga ervan uit dat je dit

niet langs de RvS krijgt. Maar wellicht denkenIEEE anders over en ben ik te streng?

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 08:42

Dminvws.nl>; )

@minvws.nl>; )

Onderwerp: Vraag over Uitstel openbaarmaking JMV ivm Coronavirus

Ik krijg momenteel steeds meer verzoeken om uitstel voor de jaarverantwoording 2019 (voor 1 juni 2020) ivm cornonavirus,

zoals Koninklijke Nederlandse Beroepsorganisaties Accountants (hierna: NBA), Deloitte en GGZ-Nederland. De IG] heeft dit

verslagjaar nog (zeer) weinig verzoeken om uitstel ontvangen. De diverse partijen geven aan de dat de accountant onder de

huidige coronamaatregelen niet in staat is om tijdig een accountantsverklaring af te geven, omdat de accountant aanwezig zou

moeten zijn bij vergaderingen van bestuur en toezicht. Daarbij verkeren GGZ instellingen door de corona maatregelen in

continuiteitsproblemen, zodat de accountant geen (goedkeurende) verklaring zou willen afgeven.

Vrijdag heb ik, in afstemming met de 1G], de NBA aangegeven dat VWS de ontwikkelingen van het Coronavirus volgt en op

(massaal) uitstel terug komt wanneer de ontwikkelingen daartoe nopen. Afgelopen vrijdag was immers de eerste dag van de

maatregelen.

Ter voorbereiding op een eventueel (massaal) uitstel wilde ik vragen of ik in de regeling iets moet regelen of dat het via het

handhavingsbeleid van de IG] en bezwaar/WJ]Z kan worden geregeld, zonder aanpassing in de Regeling verslaggeving WTZi. In

het verleden zijn namelijk diverse methode gebruikt om coulance aan zorginstellingen te bieden, zoals via een Kamerbrief of via

de ministeriele regeling.

In de huidige Regeling verslaggeving WTZi is het volgende opgenomen.

Artikel 9

1 Het bestuur van een zorginstelling levert de Jaarverantwoording Zorg voor 1 juni van het jaar, volgend op het verslagjaar, met

gebruikmaking van het elektronische platform DigiMV, aan bij het Centraal Informatiepunt Beroepen Gezondheidszorg.

2 In afwijking van het eerste lid levert een Regionale Ambulancevoorziening met privaatrechtelijke rechtspersoonlijkheid slechts

de jaarverslaggeving aan.

Ik hoor graag van jullie,
Alvast bedankt,

Met vriendelijke groet,

5.1.2¢

Beleidsmedewerker directie Patiént & Zorgordening

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directoraat-generaal Curatieve Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


